
PROTOKÓŁ Nr 2/06  
z posiedzenia wspólnego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Ochrony Środowiska z Komisją Rewizyjną  
i Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej w Golczewie 
odbytego w dniu 21 grudnia 2006 r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finan-
sów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej i członkowie Ko-
misji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W posiedzeniu uczestniczyli: Andrzej Danieluk – burmistrz, Waldemar 
Bartniczuk zastepca burmistrza, Ireneusz Wilk - sekretarz gminy, Emilia 
Strycharczyk - skarbnik gminy oraz Anna Stanaszek-Kaczor sekretarz Po-
wiatu. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

2. Ocena materiałów sesyjnych: 
1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu 

uchwały Rady Powiatu w Kamieniu Pomorskim w przedmiocie likwi-
dacji Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego im. Heliodora 
Święcickiego w Kamieniu Pomorskim, 

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi 
Golczewa, 

3) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2006 r. 

4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 
2007 r., 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wyko-
nywanie przez Burmistrza Golczewa zadań z zakresu administracji 
rządowej, 

6) Projekt uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania do-
tychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe od-
prowadzanie ścieków. 

 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 
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Przewodniczący obrad stwier- dził, że w posiedzeniu udział biorą 

wszyscy członkowie Komisji i komisje są władne do wydawania opinii i 
wniosków do rozpatrywanych tematów na posiedzeniu. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek 
obrad, według którego będzie prowadzone posiedzenie. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Radni przyjęli jednomyślnie. 
Do porządku obrad nie wniesiono uwag. 

 
 
Ad 2. Sprawy sesyjne 

 

Ad.1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu 

uchwały Rady Powiatu w Kamieniu Pom w przedmiocie likwidacji Samo-

dzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego im. Heliodora Święcickiego w 

Kamieniu Pom. przedstawiła Pani Ewa Stanaszek-Kaczor sekretarz Powiatu 

w Kamieniu Pom. i poinformowała, że na terenie Powiatu działają 3 szpitale; 

prywatny, publiczny i od 1 września 2003 r. szpital im. Heliodora Święcic-

kiego. 

Po nie całych 2 latach działalności szpitala w dniu 27 kwietnia 2005 r. 

Radni Rady Powiatu w Kamieniu Pom. podjęli uchwałę o likwidacji szpitala 

naruszając prawo, ponieważ Gminy Kamień Pom. i Międzyzdroje nie wyrazi-

ły swoich opinii. 

Prokurator Rejonowy w Kamieniu Pom. dwukrotnie wezwał o uchylenia po-

wyższej uchwały, zaś w dniu 6 marca 2005 r. z podobnym wnioskiem wy-

stąpił również Wojewoda Zachodniopomorski. 

W dniu 29 listopada 2006 r. Wojewódzki Sąd Administracyjny stwierdził, że 

uchwała jest niezgodna z prawem. 

Uzasadnienie od wyroku Powiat otrzyma po jego uprawomocnieniu się – 30 

dni. 

Czynności prawne podjęte od dnia 27 kwietnia 2005 r. mają moc prawną, 

natomiast od dnia uprawomocnienia się wyroku szpital nie jest w likwidacji. 

Możliwe jest ponowne podjęcie uchwał o likwidacji szpitala przez wszystkie 

gminy Powiatu zanim orzeczenie WSA nabierze mocy prawnej. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał jakie będą skutki, gdy uchwała 

zostanie podjęta i prawo zacznie działać.  

Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że dług szpitala spada na Powiat i 

Firma, która przejęła szpital może żądać odszkodowania, ponieważ umowę 



 3
dzierżawy szpitala ma na 3 lata i  społeczeństwo może pozostać bez 

opieki szpitalnej. 

Radny Mieczysław Perużyński uważa, że w chwili obecnej należy za-

stanowić się nad podjęciem tej uchwały.  

W latach 90 – tych szpital kamieński był przeznaczony przez krajowe wła-

dze do likwidacji, ponieważ nie spełniał określonych standardów, lecz dzięki 

uwczesnemu dyrektorowi szpitala Panu Ślęzakowi i wsparciu Gmin Powiatu 

udało się go utrzymać. 

Po dojściu do władzy przez Pana Oleszczuka władze Powiatu zniszczyły wy-

pracowane dzieło.  

Liczy się z tym, jeśli będzie opinia negatywna do projektu uchwały Rady 

Powiatu, będą tego konsekwencje dodał, że szpital jest ważny, lecz jakość 

prowadzonych tam usług jest makabryczna. 

 Sekretarz Rady Powiatu powiedziała, że jest to błąd, który należy na-

prawić i nie jest ważne jaka to będzie opina ważne jest natomiast , aby 

zgodnie z prawem zostały wyrażone opinie przez wszystkie Rady Gmin Po-

wiatu Kamieńskiego zanim orzeczenie WSA uprawomocni się. 

 Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza powiedział, że jest to błąd 

formalno-prawny, który należy usunąć wyrażając opinię. 

Jest to stan zastany, ponieważ dwa podmioty są w likwidacji , trzeci funk-

cjonuje i będzie funkcjonował. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy poprzednia opinia Rady Miejskiej 

w Golczewie była wiążąca. 

 Sekretarz Rady Powiatu odpowiedziała, że mimo tego, że opinia była 

negatywna szpital został zlikwidowany.  

Rady Gmin Powiatu Kamieńskiego mają 30 dni na wyrażenie opinii, nieza-

leżnie od tego jaka to będzie opinia Rady muszą wyrazić swoją aprobatę, 

Następnie uchwałę Rady Powiatu opiniuje również Wojewoda. 

 Radny Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady powiedział, że 

należy wydać opinię, aby uniknąć zamieszania związanego z jej brakiem, 

zaproponował wydanie opinii negatywnej. 

 

Komisje wydały pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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 Ad. 2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Golczewa przedstawił przewodniczący Rady Mieczysław Peru-

żyński i poinformował, że do kompetencji Rady należy ustalanie wynagro-

dzenia burmistrzowi. Poinformował, że poprzedni burmistrzowie mieli wy-

nagrodzenie w wysokości 8.032,62 zł brutto i zaproponował, aby taką samą 

stawkę przyznać obecnemu burmistrzowi. Wynagrodzenie w tej wysokości 

zostało zaplanowane w budżecie na 2007 r. 

Premier wyznaczając Pana Mariusza Szymańskiego a następnie Pana Ma-

riana Kiełbasę do pełnienia funkcji burmistrza przyznał również wynagro-

dzenie w wymienionej wysokości. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że jest to średnia wysokość wyna-

grodzenia w porównaniu z sąsiednimi gminami. 

 Radny Kaziemierz Leus zapytał, czy jest przewidziany okres próbny 

dla Burmistrza. 

 Mieczysław Perużyński odpowiedział, że Burmistrz jest z wyboru na 

okres kadencji lub do czasu jego odwołania. 

 Radny Kazimierz Leus powiedział, że Burmistrz na takie wynagrodze-

nie pracował latami, lecz ze względu na rosnącą inflację przychyla się do 

proponowanej wysokości wynagrodzenia. 

Komisje wydały pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały, 

projekt przyjęły jednomyślnie 13 głosami za. 

 

 Ad. 3) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 

gminy Golczewo na 2006 r. przedstawiła Emilia Strycharczyk skarbnik 

gminy i poinformowała, że dziś przedłożono dla radnych inną wersję projek-

tu uchwały, różniącą się kwotą w § 1.1, jest to uchwała typowo porządkowa 

na koniec roku. Zmiany nie wpływają na ostateczne dochody i wydatki bu-

dżetu ogółem, dotyczą przemieszczenia środków budżetowych z działów. 

Zmniejsza się wydatki w dziale 750 administracja publiczna o kwotę 27 tyś 

zł, w dziale 852 pomoc społeczna o kwotę 7.800 zł, w dziale 900 gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska o kwotę 4.500 zł. 

W sumie wydatki budżetu ogółem zmniejszamy o kwotę 39.300 zł. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, dlaczego Pani skarbnik pozwo-

liła sobie na takie zmiany ? 
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 Skarbnik odpowiedziała, że w planie pozostały środki finansowe, do 

końca roku należy zrealizować zadania, które zostały zaplanowane tj. za-

kończenie pierwszego etapu budowy chodnika przy ul. Kamieńskiej oraz 

położenie kanalizacji pod trasą ww. chodnika, na bieżącą działalność 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie, ponieważ zarządzeniem Wojewody 

zostały przydzielone środki finansowe i jest możliwość zakupu kserokopiar-

ki dla OPS-u oraz na zwiększenie dotacji przedmiotowej dla instytucji kul-

tury - Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Golczewie. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, czy w związku z tym jest możliwość 

naprawy podłogi w Bibliotece w Wysokiej Kam. 

 Skarbink odpowiedziała, że na ten cel można zaplanować środki na 

przyszły rok. 

Komisje wydały pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad. 4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golcze-

wo na 2007 r. 

 Andrzej Danieluk burmistrz powiedział, że projekt budżetu nie jest 

jego autorstwa i w ciągu 3 miesięcy zobowiązuje się do podjęcia i w nim 

istotnych poprawek, prosił Radę o przyjęcie jego w przedstawionej formie. 

 Skarbnik gminy poinformowała, że projekt budżetu został opracowa-

ny na podstawie uchwały Rady Miejskiej w sprawie procedury uchwalania 

budżetu, ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o finansach publicznych 

oraz informacji Ministra Finansów o planie subwencji, podatku od osób fi-

zycznych, informacji Wojewody o planie dotacji na zadania własne i zlecone, 

informacji Krajowego Biura Wyborczego na zadania zlecone oraz na pod-

stawie porozumienia ze Starostwem. 

Dochody budżetu ustalono na kwotę 12.719,188 zł na które składają się 

dochody i dochody własne w wysokości 1.472,352 zł w których skład wcho-

dzą dotacje, czynsze, dzierżawy, udział w podatkach od osób fizycznych, 

nabycia prawa własności, subwencji ogólnej w wysokości 5.397,064 zł w 

skład których wchodzi część wyrównawcza w wysokości 3.889,168 zł.  

Do dochodów budżetu wliczone są dotacje na zadania własne i zlecone w 

wysokości 2.889,772 zł., na dotacje celowe składają się porozumienia za-

warte ze Starostwem Powiatowym w wysokości 9 tys. zł rocznie, od Wojewo-
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dy na utrzymanie cmentarzy wojen- nych 1.800 zł, utrzymanie międzyg-

minnego schroniska dla zwierząt 500 tys  zł, zasiłki okresowe celowe na 

utrzymanie Ośrodka Pomocy Społecznej, pomoc państwa w zakresie doży-

wiania 316 tyś zł., do tego z środków własnych Gmina musi dołożyć 40 % 

ze swoich dochodów własnych. 

Na świadczenia, składki zdrowotne podopiecznych oraz na zasiłki stałe Wo-

jewoda przeznaczył 1.971tys zł, na Urząd Stanu Cywilnego i ewidencję lud-

ności 91.972 zł.  

Wydatki budżetu ogółem wynoszą 12.220.188 zł. 

 Radny Kazimierz Leus zapytał, na czym polegają wydatki związane z 

walką z alkoholizmem. 

 Skarbnik odpowiedziała, że jest zawarte porozumienie na prowadze-

nie świetlicy socjoterapuetycznej, leczenie osób poddających się terapii. 

Wcześniej organizowano wypoczynek letni dla dzieci rodzin dotkniętych al-

koholizmem poinformowała, że na przyszły rok planowane są ferie dla tych 

dzieci. 

Środki uzyskane z opłat za koncesja na sprzedaż alkoholu muszą być wy-

datkowane na cel przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że środki finansowe wydatkowane 

na ten cel są właściwie wykorzystane. 

 Sekretarz gminy poinformował, że są to planowane środki w budżecie, 

na kolejnej sesji Rady zostanie przedstawiony Gminny Program Przeciw-

działania Alkoholizmowi, który będzie zawierał rzeczowe informacje. Środki 

te nie mogą być wykorzystane na inny cel i podlegają kontroli RIO. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał o środki zamieszczone w dziale 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż. – porozumienie zawarte ze Sta-

rostwem Powiatowym na dofinansowanie zakupu radiowozu oraz o porozu-

mienie z Zarządem Powiatu na dofinansowanie zakupu samochodu lekkiego 

ratownictwa, kto i kiedy podpisał porozumienie. 

 Skarbnik odpowiedziała, że w ubiegłym roku podjęto uchwałę w spa-

wie zakupu radiowozu, jest to zobowiązanie dla Gminy na 5 lat w kwocie 

4.700 kwartalnie. 

 Sekretarz poinformował, że Zarząd Powiatu zaciągnął kredyt na za-

kup 5 samochodów dla policji z tego 3 samochody miały być za darmo. 
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 Radny Mieczysław Perużyński zgłosił wniosek formalny o wykreśle-

nie z projektu budżetu kwoty przeznaczonej na zakup samochody ratownic-

twa lekkiego w kwocie 15.000 zł, ponieważ porozumienie zawarto wówczas, 

gdy zakończyła się kadencja Rady  

 Skarbnik przedstawiła porozumienie i poinformowała, że zgodnie z 

ustawą o finansach publicznych z budżetu jednostka samorządu terytorial-

nego może być udzielona pomoc finansowa w formir dotacji celowej albo 

pomocy rzeczowej na zakup sprzętu dla PSP dodała, że inne gminy również 

podpisały taki porozumienia. 

Sekretarz poinformował, że OSP w Wysokiej Kam. jest w Krajowym 

Systemie Ratownictwa i nie posiadając takiego samochodu zostanie z niego 

wykreślona skutkować to będzie nie otrzymaniem dotacji z budżetu pań-

stwa. Ze względu na ograniczony termin należało podpisać to porozumienie, 

samochód będzie garażowany w Państwowej Komendzie Straży Pożarnych w 

Kamieniu Pom. z wykorzystaniem na teren naszej Gminy, Gmina Golczewo 

dofinansowuje ten zakup. 

Radny Mieczysław Perużyński prosił o wyjaśnienie ile było czasu na 

podjęcie decyzji o przyznaniu dotacji, dlaczego odbyło się to bez zgody Rady. 

 Skarbnik odpowiedziała, że w dniu 27 października br. Rada 

podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie, w § 2 punkt 

5 dotyczącym zwiększenia wydatków w budżecie w dziale 754 bezpieczeń-

stwo publiczne i ochrona p.poż wykazano kwotę 5 tys zł. 

Radny Grzegorz Dyksy zwrócił uwagę Radym, aby dokładnie czytali 

projekty uchwał i nad czym głosują. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał co jest zawarte w kwocie 

14.700 zł Oświata i wychowanie. 

Skarbnik odpowiedziała, że zgodnie z ustawą w budżecie muszą być 

zaplanowane środki na dokształcanie nauczycieli zawarte są w nim również 

koszty delegacji. 

Radna Beata Pastryk poinformowała, że nauczyciele dokształcają się, 

mają określony limit w wysokości 700 zł na jednego nauczyciela, kwota ta 

jest dopłatą do czesnego. 

Radny Mieczysław Perużyński uważa, że planowana kwota w wysoko-

ści 35.600 zł na promocję jest zbyt mała. 
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 Sekretarz poinformował, że przygotowując projekt budżetu bierze 

się pod uwagę przewidywane dochody.  

W pierwszej kolejności muszą być wykonane zadania własne, zabezpieczone 

środki na wypłatę wynagrodzeń, opłacenie składek ZUS, zaplanowanie 

środków na fundusz świadczeń socjalnych, profilaktykę przeciwalkoholową 

oraz na oświatę, której wydatków nie pokrywa subwencja oświatowa. 

Na Gminie ciążą zadania własne z zakresu pomocy społecznej, stypendia, 

dotacja celowa przyznawania na ten cel nie pokrywa ich w całości. Po zbi-

lansowaniu wydatków okazuje się ile środków pozostaje, jest to tzw. budżet 

symulacyjny. W trakcie roku budżetowego w wyniku działań burmistrza i 

polityki państwa Gmina może uzyskać dotacje. 

Środki finansowe przyznawane na zadania zlecone, jeśli nie zostaną wyko-

rzystane w całości na określony cel podlegają zwrotowi. 

Powiedział również, że przeznaczając wyższą kwotę na promocję, wydatki z 

nią związane odbędą się kosztem czegoś innego. 

 Radny Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad zapytał, czy realny jest 

dochód w wysokości 400 tys zł ze sprzedaży działek. 

 Burmistrz poinformował, że obecnie działki sprzedaje się po 100 zł za 

1 m2, działki są nieuzbrojone więc Gmina jest zobowiązana je uzbroić, do-

płacając 80 – 90 zł za 1 m2, są to zaszłości, które należy uregulować. 

Gmina Golczewo jest w złym stanie finansowym, w związku z tym należy 

pozyskiwać fundusze na zewnątrz. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, co oznacza kwota w wysokości 

198 tys zł przeznaczona na dodatki mieszkaniowe wiejskie 

 Skarbnik odpowiedziała, że jest to świadczenie wypłacane dla na-

uczycieli zgodnie z ustawą Karta nauczyciela. 

 Sekretarz poinformował, że Rada w ciągu roku może dokonywać 

zmiany w budżecie, burmistrz zaś odpowiada za jego realizację i należy mieć 

na uwadze, że zmiany nie mogą powodować zwiększenia budżetu po stronie 

wydatków. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że o każdej zaciągniętej pożyczce 

przez Gminę Rada winna być poinformowana. 
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 Radny Mieczysław Perużyński powiedział, że zgodnie z art. 16a 

ustawy o finansach publicznych winien być podany do publicznej wiadomo-

ści wykaz osób mających zaległości podatkowe powyżej 100 zł. 

 Burmistrz odpowiedział, że zgodnie z wymogami ustawowymi wykazy 

będą podawane do publicznej wiadomości. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, jaką kwotę przeznaczono na re-

monty dróg żwirowych dodał, że żużel jest szkodliwy i nie powinien być wy-

sypywany na drogi. 

 Skarbnik odpowiedziała, że nie zostały planowane środki na ten cel, 

zaplanowane środki w dziale Transport i łączność zostaną przeznaczone na  

dokończenie chodnika przy ul. Kamieńskiej i budowę chodnika przy szkole 

w Wysokiej Kam. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że sytuacja w jakiej jest Gmina w 

chwili obecnej, należy traktować jako stan zastany przez obecnego Burmi-

strza, prosił o zwrócenie uwagi na zaległości Pana Szewernogi z podatku od 

środków transportowych. 

 Sekretarz powiedział, że ściągnięcie ich należy do kompetencji Burmi-

strza, w związku z tym należy przeprowadzić postępowanie windykacyjne. 

 Burmistrz poinformował, że prowadzona jest inwentaryzacja należno-

ści przeterminowanych i niemożliwych do ściągnięcia, która zostanie przed-

stawiona Radzie. 

 Radny Kazimierz Leus zwrócił uwagę na wysokie koszty za wynajem 

podnośnika w celu wykonania remontów związanych z oświetleniem ulicz-

nym, zaproponował, aby zastanowić się nad zakupem podnośnika. 

 Skarbnik powiedziała, że będzie to znacznie wyższy wydatek, sprzęt 

taki może być wykorzystywany 1 raz w roku. 

 Burmistrz poinformował, że w Zakładzie Usług Publicznych na dzień 

dzisiejszy tak naprawdę nie ma sprawnego sprzętu i w budżecie nie ma 

środków na ten cel. 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał na jaki cel są przeznaczone środki 

w dziale Kultura fizyczna i sport. 

 Skarbnik odpowiedziała, że na opłaty sędziowskie, badania lekarskie 

zawodników, zgłoszenia zawodników i zgłoszenia startowe. 
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 Burmistrz dodał, że planowa- ne środki nie są dzielone na po-

szczególne Kluby, zamierza je przyznawać w tej samej wysokości dla każde-

go Klubu. Poinformował, że będą ogłaszane przetargi na organizację imprez. 

 

Ad. 5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte 

wykonywanie przez Burmistrza Golczewa zadań z zakresu administracji 

rządowej przedstawił Pan Andrzej Danieluk burmistrz i poinformował, że w 

dniu 24 maja br. Burmistrz postanowieniem pozytywnie zaopiniował wnio-

sek Pana Prajwowskiego na prowadzenie prac ziemnych w okolicy Baczy-

sławia, opierając swą opinię na podstawie opinii geologa określił, że na tym 

terenie nie ma stanowisk geologicznych. W dniu 8 sierpnia Starosta Ka-

mieński  wydał koncesję, która umożliwiła wnioskodawcy poszukiwanie zło-

ży. 

Burmistrz Andrzej Danieluk poinformował, że jest to ewidentna Gminy Gol-

czewo wskazując na oznaczony obszar na mapce przedłożonej Radnym. 

Po przeprowadzonym postępowaniu wyjaśniającym błąd został naprawiony. 

 Radny Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady poinformował, że 

jest to skarga na działalność Burmistrza, więc Radzie przysługuje kompe-

tencja jej rozpatrzenia. Gmina złamała prawo w wielu kierunkach, potwier-

dzając nieprawdę. Pracownik mianowany wydając opinię powinien wiedzieć, 

że na tym terenie są stanowiska klasy konserwatorskiej W-1 i W-2, nie na-

dał odpowiedniego toku postępowania, zlekceważył sprawę. 

W dniu 28 lipca br. zostało zmienione postępowanie oceniające wpływ inwe-

stycji na środowisko. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy Rada została wprowadzona w błąd 

wówczas, gdy sprawa była omawiana na posiedzeniu Komisji, zapytał jakie 

będą konsekwencje wydanej decyzji ? 

 Radny Mieczysław Perużyński poinformował, że Gmina Golczewo nie 

posiada Planu zagospodarowania przestrzennego i w tej sytuacji wydawanie 

wszelkich decyzji winno odbywać się na podstawie Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego, które określa przewidywany 

tok robót na danym terenie i decyzja, która została wydana sprzecznie z 

prawem jest nie ważna. 
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 Ireneusz Wilk sekretarz gminy powiedział, że burmistrz, jako organ 

wykonawczy był zobowiązany do wydania opinii, wydał pozytywną opinię 

bez zastrzeżeń i na tej podstawie Starosta mógł wydać koncesję dla wnio-

skodawcy. W chwili wystąpienia naruszenia służb konserwatorskich Przed-

siębiorstwo otrzymało decyzję o wstrzymanie robót na tym terenie do czasu 

usunięcia nieprawidłowości ze względu na niezachowanie odpowiednich 

procedur. 

Przedsiębiorstwo usunęło nieprawidłowości i pokryło koszty osoby, która 

sprawuje nadzór konserwatorski w imieniu konserwatora zabytków. Zgod-

nie z ustawą o prawie geologicznym przedsiębiorca musi przestrzegać prze-

pisy niezależnie od tego, co się wydarzyło. 

Błędy zostały usunięte, Przedsiębiorstwo do dnia 31 grudnia br. może pro-

wadzić prace ziemne, jest to strefa W-2. 

W postanowieniu wydanym przez Gminę nastąpiła wadliwość rozstrzygnię-

cia. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że burmistrz podpisując dokument 

ponosi za niego odpowiedzialność i zapytał, czy przed burmistrzem odpo-

wiada pracownik. 

 Ireneusz Wilk poinformował, że burmistrz jako organ wykonawczy 

podejmuje rozstrzygnięcia w tej kwestii i może podjąć kroki dyscyplinarne w 

stosunku do pracownika. 

 Radny Grzegorz Dyksy zaproponował, aby rozstrzygnięcie pozostawić 

dla Burmistrza. 

 Radny Mieczysław Perużyński powiedział, że urzędnik przedstawiając 

sprawę na posiedzeniu Komisji zachował się arogancko. 

Odczytał pismo Wojewody Zachodniopomorskiego Nr NK. 4.BB.0551-

428/06 z dnia 6 listopada 2006 r., które stanowi załącznik do protokołu III 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie odbytej w dniu 29 grudnia 2006 r. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że Konserwator Zabytków widząc 

pomalowane budynki, wymienione okna przy ul. Zwycięstwa podlegającej 

ochronie konserwatorskiej był przerażony samowolą Gminy Golczewo. 

 Radny Kazimierz Leus zapytał, czy pracownik nie wystąpił z zapyta-

niem do Konserwatora Zbytków, czy może być prowadzona taka inwestycja 

? 



 12
 Ireneusz Wilk odpowiedział, że pracownik nie musiał, wystarczyło 

oprzeć się na Studium uwarunkowań i kierunków, które określa przezna-

czenie danego terenu. Wyjaśnił przeznaczenie terenu w okolicy Baczysławia 

na podstawie wyrysu z mapy przedłożonej Radnym, która stanowi również 

załącznik do protokołu z II sesji. 

Kodeks postępowania administracyjnego określa sytuację, gdy wniosko-

dawca poniósł koszty i wydatki, następnie w wyniku odwołań okaże się, że 

organ popełnił błąd wydając wadliwą decyzję, wówczas wnioskodawca może 

wystąpić o odszkodowanie. 

 Radny Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad poinformował, że Pan 

Prajwowski poniósł koszty konserwatorskie w wysokości 7 tys. zł. 

 Ireneusz Wilk sekretarz gminy poinformował, że w sytuacji, gdy wpły-

nie skarga na określony organ, rozstrzyga ją wyższa instancja. 

Poinformował również, że jeśli Rada uzna, że skarga jest nie zasada Kon-

serwator Zabytków wystąpi o rozstrzygnięcie do Wojewódzkiego Sądu Ad-

ministracyjnego, wówczas Gmina będzie musiała pokryć koszty. 

 Rady Tomasz Wawrzyński zaproponował, aby Rada uznała skargę za 

zasadną. 

 Sekretarz gminy poinformował, że w wyniku prowadzonych badań 

geologicznych przewidziano, że w punktach 1,2,3,4 i 5 będą prowadzone 

odwierty wskazując na punkty 2 i 3 (na przedstawionej mapie), oznaczone 

jako stanowiska archeologiczne i dla tych punktów Burmistrz winien wska-

zać możliwość prowadzenia prac z zachowaniem zasady zastrzeżeń zgodnie 

z ograniczeniem dla strefy W-2, dla której musi być nadzór konserwatorski. 

Pan Prajwowski wystąpił do pracowni konserwatorskiej, by w jego imieniu 

sprawowała nadzór konserwatorski. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy istnieje możliwość zawarcia part-

nerskiej umowy z Panem Prajwowskim. 

 Radny  Grzegorz Dyksy uważa, że należy przyznać się do błędu i wy-

ciągnąć odpowiednie wnioski. 

 Andrzej Danieluk burmistrz poinformował, że wyjaśni, kto w tej 

sprawie zawinił dodał, że odwierty w działce prowadzone są na szerszej po-

wierzchni. 
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Stwierdził, że w Urzędzie jest nie- właściwy obieg dokumentów i należy 

to pilnie uporządkować. 

 Radna Beata Pastryk zwróciła uwagę, że błoto i piach na asalcie 

I kto jest właścicielem drogi. 

 Przewodniczący obrad powiedział, że w ewidencji gruntów można 

sprawdzić, kto jest właścicielem drogi. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czy skarga zostaje uznana za za-

sadną. 

Komisje jednomyślnie uznały skargę za zasadną  

 

 Ad. 6) Projekt uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odpro-

wadzanie ścieków przedstawił Ireneusz Wilk sekretarz gminy i poinformo-

wał, że na dzień dzisiejszy obowiązuje uchwal Nr XXIX/192/05 Rady Miej-

skiej w Golczewie w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków do dnia 31 marca 2007 r.  

Ww. taryfy zatwierdzane są przez Radę, obecne obowiązują do końca br. 

Zakład Usług Publicznych jest zobowiązany w terminie 70 dni przed prze-

widzianym wejściem w życie nowych taryf złożyć do burmistrza stosowne 

dokumenty zawierające określone stawki do zatwierdzenia, następnie bur-

mistrz po przeanalizowaniu przekaże projekt uchwały dla Rady. Uchwała 

winna być podjęta co najmniej 25 dni przed planowanym wejściem w życie 

nowych stawek.  

ZUP jako gospodarstwo pomocnicze funkcjonuje do końca roku, po nowym 

roku będzie zakładem budżetowym o tej samej nazwie. 

Proponuje się, aby dotychczasowe taryfy obowiązywały przez I kwartał przy-

szłego roku. 

Zatwierdzenie taryf odbywa się na wniosek przedsiębiorstwa. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, czy dotychczasowe stawki będą obo-

wiązywały do końca marca przyszłego roku. 

 Sekretarz odpowiedział, że tak. 

Komisje wydały pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 

 

 Radny Wiesław Kloch zwrócił się z wnioskiem o wyłączenie oświetle-

nia nad jeziorem na okres zimowy oraz wykonanie daszku na przystanku 

autobusowym w Golczewie. 

 Radna Wanda Cieślikiewicz poinformowała, że na kolonii Mechowo 

brak jest oświetlenia ulicznego. 

 Radna Gabriela Iwaszko prosiła o zamontowanie daszku przy budyn-

ku w Samlinie, w którym zamieszkuje rodzina repatriantów oraz o naprawę 

jezdni w Samlinie na pracach związanych z wykonaniem kanalizacji. 

 Radny Tomasz Bartniczuk prosił przygotowanie grafiku dyżurów rad-

nych. 

 Radny Wiesław Kloch zapytał, jak przedstawia się sprawa naboru na 

kierownika Zakładu Usług Publicznych, oraz na jakim etapie jest gazyfika-

cja Gminy. 

 

Na zgłoszone wnioski udzielił odpowiedzi Andrzej Danieluk burmistrz. 

1. Wykonanie daszku na przystanku autobusowym jest sprawą do zała-

twienia, rozważy taką możliwość. 

2. Wyłączając oświetlenie ma obawy o zjeżdżalnię i pomost. 

3. W wyniku pierwszego naboru zgłosili się 2 kandydaci, jeden z nich nie 

został przyjęty, drugi zaś wycofał się. W związku z tym został ogłoszony 

ponowny nabór. Istnieje również potrzeba zatrudnienia głównej księgo-

wej i księgowej, ponieważ obecne odchodzą na świadczenia przedemery-

talne. 

4. Gaz jest już w sieci. 

 

Burmistrz poinformował również, że na dzień 29 grudnia planowane jest 

spotkanie z sołtysami, na którym sołtysi przedstawią najpilniejsze potrzeby 

poszczególnych sołectw. 

 

 Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad powiedział, że należy ustalić 

plan dyżurów i następnie wykonać grafik. 
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Prosił, aby poszczególne Komisje Rady wybrały zastępców przewodni-

czących komisji. 

 

Komisje dokonały wyboru zastępców przewodniczących Komisji: 

 

Komisja Rewizyjna wybrała radną Barbarę Madej na zastępcę przewodni-

czącego Komisji  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego wybrała radną Gabrielę  
Iwaszko na zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych wybrała radną Wiesławę 

Trepkowską na zastępcę Przewodniczącego Komisji 

 

 Radny Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady przypomniał 

Radnym o terminowym złożeniu oświadczeń majątkowych. 

 

Ad 4 Zakończenie obrad 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący Komisji dokonał 

zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Finansów, Rozwoju Gospo-

darczego i Ochrony Środowiska z Komisją Rewizyjną i Komisją Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

Inspektor       Przewodniczący Komisji  
       Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
            i Ochrony Środowiska 

 
Danuta Krupa      Grzegorz Dyksy 

 
 
 
 
 
 
 
 


